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PÖYTAKIR]A

KOKOUS Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys r.y., sääntömääräinen vuosikokous
AIKA Tiistai 11.5.2015 klo 18.00
PAiKKA Kirkkonummen kirjaston Porkkala -sali

PAIKALLA Raimo Mättö Roger Lindman
Alf Ljungqvist Marika Sundelin-Kilpinen'
Raymond Skarp Jukka Kilpinen
Peter Korhonen Regina Hirn
Annikki Karppinen Tage Lähteenmäki
Martti Karppinen Carl Wahlberg

KOKOUKSEN kulku

1. Kokouksen avaus
- Hallituksen puheenjohtaja Raimo Mättö avasi kokouksen

klo 18.06.

2. Kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjantarkastajaa sekä
kaksi ääntenlaskijaa

- Valittiin puheenjohtajaksi Raimo Mättö.
sihteeriksi Roger Lindman.
sekä pöytäkirjantarkastajiksi Marika Sundelin-Kilpinen ja Jukka
Kilpinen.
ääntenlaskijoiksi Marika Sundelin-Kilpinen ja Jukka Kilpinen.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
- Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

Kutsu jaeltu postilaatikoihin 21 .4.2075

4. Kokouskutsu n esityslista hyvä ksyttiin työjä rjestykseksi sella isenaa n

5. Raimo Mättö ja Peter Korhonen esittelivät edellisen tilivuoden
vuosikertomuksen, tili n päätöksen sekä toim in na nta rkastaja n Reijo
Suvannon laatiman toiminnantarkastajan puoltavan lausunnon.

6. Päätettiin tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden
myöntämisestä ha I litu ksel le ja mu ille vastu uvelvollisille

- Tämän kohdan käsittelyn aikana puheenjohtajana toimi Tage
Lähteenmäki.

- vuosikokous päätti yksimielisesti vahvistaa tilinpäätöksen ja
myöntää tili- ja vastuuvapauden toimineelle hallitukselle'

7. Vahvistettiin kuluvan vuoden toimintasuunnitelma, liittymis ja
jäsenmaksujen suuruudet sekä tulo- ja menoarvio

- Raimo Mättö esitteli 2015 toimintasuunnitelman.
Keskustelussa painotettiin seuraavia asioita :

i. Kunnan kunnallisvesi hanke kylämme alueella etenee'
Hallitus seuraa hankkeen edistymistä ja reagoi tarvittaessa.
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ii. Kylämme läpi kulkevaa tietä tullaan parantamaan ja ainakin
osittain leventämään. Hallitus seuraa hankkeen etenemistä
ja tilaisuuden tullen pyrkii vaikuttamaan hankkeen
nopeuttamiseen.

iii. Hallitus pyrkii vaikuttamaan siihen että kylämme läpi
kulkeva liikenne saadaan pidettyä mahdollisimman pienenä,
Valtatie 51 liittymät ovat tässä tärkeässä asemassa. Mitä
sujuvammin valtatielle pystytään liittymään, sitä vähemmän
läpiajoa kylämme kohdalla syntyy.

iv. Humaljärven rannassa, Korkbergetin vieressä olevan ranta-
alueen raivaamista ja virkistyskäyttöä selvitetään.

v. Hallitus selvittää mahdollisuutta välittää kunnan avustuksia
(esim, talkoo-avustus) yksittäisille toimijoille joilla on halua
ja tarmoa suorittaa yleishyödyllisiä tehtäviä.

- Jäsenmaksukäytäntö pidetään ennallaan: liittymismaksua ei peritä,
jäsenmaksu 5€

- Tulo- ja menopuolesta arvioitiin, että linja säilyy jotakuinkin
edellisten vuosien kaltaisena

- Esitykset hyväksyttiin yksimielisesti

8. Päätettiin hallituksen jäsenten määrä ja valittiin hallituksen jäsenet ja
varajäsenet (2)

- Päätettiin, että hallituksen jäsenmäärää on 6.
- Hallitus jatkaa samalla kokoonpanolla kuin ennen. Hallituksen

jäsenet ovat: Raimo Mättö, Regina Hirn, Peter Korhonen, Asko
Haapakoski, Johanna Westman ja Carl Wahlberg.

- Varajäseniksi valittiin: Jaakko Rahja ja Arto Ikonen

9. Valittiin toiminnantarkastaja
. Ehdotettiin, että Reijo Suvanto jatkaa toiminnantarkastajana.

Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti

10. Esityslistan mukaiset muut asiat
- Keskusteltiin kylän virallisen nimen palauttamisesta alkuperäiseen

muotoonsa "smedsby" ilman 1980-luvulla tapahtunutta
suomennosta. Vuosikokous suhtautui asiaan orastavan suopeasti.
Sovittiin että hallitus tunnustelee kyläläisten mielenkiintoa ja
suhtautumista asiaan ja selvittää mitä käytännön toimenpiteitä
asia vaatisi.

- Raimo Mättö kertoi, että Robert Beckerin lopetettua toimintansa
"kylän talonmiehenä", on samanlaisiin töihin tarjolla inkoolainen.
Jan Robert Öhman (tuntiveloitus 28 eur/h sis.alv). Hänet tavoittaa
numerosta 0400515812, Talonmiestä voi käyttää apuna
tarvittaessa esimerkiksi ruohon leikkuuseen, pensaiden /
normaalien puiden kaatoon, rännien putsaukseen ym.

- Keskusteltiin nettiyhteyksien tasosta ja vaihtoehdoista. Yhdeksi
uudeksi vaihtoehdoksi on noussut Ukkoverkko. Tämä olisi
eräänlainen oma kylän alueen 4G langaton verkko. Kun käyttäjiä
olisi vähemmän, verkon nopeudet pysyisivät todennäköisesti
tasaisemmin nopeampina kuin perinteisissä langattomissa
verkoissa. Tähän tarvitaan noin 100 kiinnostunutta taloutta jotta
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projektin toteuttamista kannattaa vakavasti harkita. Hallitus
selvittää kyläläisten kiinnostusta asiaan ja toisaalta selvittää
kustannuspuolta tarkemmin.

- Yleisen liikenteen osalta alueellamme on toivomisen varaa,
Nykyiset linja-autojen vakiovuorot kulkevat enimmäkseen
tyhjillään koululiikennettä lukuun ottamatta. Toisaalta vuorot ovat
niin harvat että yleistä liikennettä ei mitenkään voi käytännön
kulkuvälineenä vaihtoehtona harkita. HSL'n KutsuPLUS on
järjestelmä jossa itse voi varata kuljetuksen haluamaansa
suuntaan etukäteen, Palvelu pyrkii keräämään suurin piirtein
samaan suuntaan ja samaan aikaan kulkevia yhteen kyytiin.
Ku I uttaja lle kusta n nus muodostuu h uomattavasti h uokea mmaksi
kuin taksi ja kunnan osalta voisi kuvitella että kustannussäästöt
voisivat olla huomattavat, Järjestelmä on ollut käytössä jo
muutaman vuoden tiheämmin liikennöidyillä alueilla ja suosio on
kasvamaan päin. Hallitus selvittää ja neuvottelee HSL:n kanssa ,

olisiko alueellamme mahdollista tehdä kokeilu jossa järjestelmää
tosissaan kokeiltaisiin harvemmin asutulla alueella.

- Keskusteltiin Humaljärven rannassa, Korkbergetin vieressä olevan
venera nta-a I ueen laajemmista käyttöma hdollisu u ksista
virkistysta rkoitu ksii n.

- Keskusteltiin hiihtolatu projektista. Ladun linjaus on pohja ovat
kunnossa. Latu tehdään kun lunta seuraavan kerran tulee

- Hallitus järjestää mahdollisuuden käydä katsomassa Masalan
Nuorisoteatterin esittämää Per Gynt näytelmää ensi kesänä jos
osallistujia ja mielenkiintoa riittää. Tähdätään heinäkuun
loppu puolen aja n kohtaa n. Tilaisu uteen järjestetää n yhteisku ljetus.
Kyläyhdistys osallistuu joiltain osin kustannuksiin.

ll.Kokouksen päätös
Kokous päätettiin klo 19.38

Kyläyhd istykse n kotisivu n osoite o n www. gesterby-sepän kylä.fi

Pöytäkirjan vakuudeksi :

Raimo Mättö, puheenjo

Pöytä kirja n ta rkastajat :

Roger Lindman, sihteeri

Marika Sundelin-Kilpinen Jukka Kilpinen.
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